
Brief aan de Tweesprong.    Afgegeven op vrijdag 07-09-18. 

 

Toen ik donderdagmorgen 6 september de eerste keer banen ging zwemmen werd ik 

onaangenaam verrast door het nieuws dat de openingstijden voor het banenzwemmen  

per 1 oktober drastisch gewijzigd worden. 

Onder de groep waarmee ik donderdagsmorgens zwem bestaat veel ongenoegen over de 

inperking van de mogelijkheden voor het banenzwemmen en voor mij persoonlijk is het niet 

meer mogelijk om hier nog aan deel te nemen. 

Ik ben het er dan ook niet mee eens dat zo`n ingrijpende maatregel zonder inspraak van een 

belangrijke groep zwemmers ingevoerd wordt. 

Het zou toch normaal zijn dat deze groep gebruikers van het zwembad via een invulformulier 

over wensen en mogelijkheden geconsulteerd wordt. 

Nu wordt er èènzijdig een beslissing genomen die veel gebruikers de voor hen zo 

noodzakelijke lichaamsbeweging in perkt terwijl de overheid er juist op aandringt om zolang 

mogelijk sport te bedrijven. 

Het zijn overwegend senioren die op donderdagmorgen gebruik maken van het zwembad. 

Daarom hoop ik dat u deze maatregel nog eens wilt overwegen en eventueel met een delegatie 

van de “ banenzwemmers ” wilt overleggen over een betere oplossing. 

 

Vriendelijke groet,  



De heer F. Schoonderwoerd. 

Westeinde 1. 

2371 AS Roelofarendsveen.  

 

        Roelofarendsveen 14-09-2018 

 

 

Geachte heer Schoonderwoerd, 

 

Toen ik donderdag 6 september de eerste keer na de vakantie in de Tweesprong ging 

zwemmen werd ik onaangenaam verrast door het nieuws dat binnenkort de mogelijkheden 

voor het banenzwemmen en de prijs voor de watergymnastiek drastisch worden gewijzigd. 

 

Tot 1 oktober is er nog tussen 9.00 en 13.00 uur de mogelijkheid om banen te zwemmen 

daarna alleen nog maar van 7.30 tot 9.00 uur en van 11.30 tot 13.00 uur. 

Tot 1 november is er tijdens het banenzwemmen van 10.00 tot 10.30 nog de mogelijkheid om 

aan de watergymnastiek deel te nemen, na 1 november wordt dat van 11.00 tot 11.30 echter 

zonder daarvoor of daarna nog banen te kunnen zwemmen en dat dan ook nog voor een veel 

hoger tarief. 

Dit is allemaal besloten zonder overleg met de gebruikers, een grote groep van 25 a 30 

senioren die hier op een onaangename wijze plotseling mee werden geconfronteerd. 

Er zou toch op z`n minst een formulier bij de balie neergelegd kunnen zijn met een uitleg over 

de beoogde veranderingen en eventuele wensen van de gebruikers. 

  

De overheid doet er alles aan om ouderen te laten bewegen en dan is er in de Tweesprong een 

groep ouderen die heel veel plezier beleeft aan dat ochtendje zwemmen en watergymnastiek 

en neemt men vanuit de bestuurskamer het besluit deze mogelijkheid ernstig in te perken. 

U denkt toch niet dat mensen in de betreffende leeftijdscategorie in de winterdag `s morgens 

om 7 uur op de fiets stapt om naar het zwembad te gaan? 

 

Omdat er erg veel onrust is onder de gebruikers heeft de adjunct-directeur van het zwembad, 

de heer Vijfschacht, donderdagmorgen in het restaurant uitleg gegeven over de plannen maar 

ik heb geen enkele valide reden gehoord waarom hierin geen aanpassing meer mogelijk zou 

zijn. Het zou te maken hebben met vereenvoudiging van de dienstroosters. 

Met een beetje creativiteit moet het toch mogelijk zijn om deze groep senioren op 

donderdagmorgen een paar uurtjes van hun sport te laten genieten. 

 

Tijdens de uitleg van de heer Vijfschacht hebben enkele mensen al aangegeven niet meer te 

komen als deze plannen doorgaan en dat zou toch jammer zijn voor hen en voor het zwembad. 

Daarom doe ik een dringend beroep op u om als wethouder, met sport in uw portefeuille, de 

leiding van zwembad De Tweesprong te verzoeken om nog eens  serieus naar andere 

mogelijkheden te kijken. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 



Mevr. Petra van der Wereld 

Westeinde 1 

2371 AS Roelofarendsveen  

 

        Roelofarendsveen 17-09-2018 

 

Geachte mevrouw van der Wereld, 

 

Met veel interesse heb ik het artikel “Gezondheid: hoe leuk kun je het maken” in Hier in de 

regio gelezen. 

Uw mening dat voldoende bewegen essentieel is voor een goede lichamelijke en geestelijke 

gezondheid onderschrijf ik volledig 

Echter onze mogelijkheden om voldoende te bewegen worden binnenkort ernstig beperkt. 

 

Mijn vrouw en ik zwemmen al vele jaren op donderdagmorgen met een grote groep senioren 

( 25 à 30 deelnemers) in zwembad De Tweesprong. 

Wij kunnen nog tot 1 oktober van 9.00 tot 13.00 uur banen zwemmen en van 10.00 tot 10.30 

doen veel zwemmers mee met de gymnastiek in het water o.l.v. een medewerkster van het 

zwembad. 

 

Na 1 oktober mogen we uitsluitend nog banen zwemmen van 07.30 tot 09.00 en van 11.30 tot 

13.00 uur en na 1 november kunnen we van 11.00 tot 11.30 deelnemen aan gymnastiek in het 

water en dat laatste dan ook nog voor een veel hoger tarief. 

Mensen op onze leeftijd stappen niet `s morgens om 7 uur op de fiets om naar het zwembad te 

gaan, zeker niet in de winter, en tussen de middag zwemmen is ook geen optie. 

Van de deelnemers aan de watergymnastiek hebben er nu al een aantal aangegeven dat zij niet 

meer zullen komen omdat zij het tarief van € 8,50 voor een half uurtje sporten veel te hoog 

vinden en niet meer voor of na de oefeningen een paar baantjes mogen zwemmen. 

 

Omdat er over de aangekondigde veranderingen veel onrust in het zwembad is ontstaan heeft 

de adjunct directeur, de heer Vijfschacht, afgelopen donderdag de maatregelen toegelicht en 

het blijkt dus om een doodordinaire bezuinigingsmaatregel te gaan. 

Ik weet niet waar de winst te halen valt als de helft van de gebruikers wegblijft! 

 

Wat ik wel weet is dat het doodzonde is dat ons de mogelijkheid van gezond bewegen en na 

afloop gezellig met elkaar nog wat na te praten plotseling wordt ontnomen. 

Het valt ons rauw op ons dak omdat er bij de heer Vijfschacht geen enkele bereidheid was om 

de plannen aan te passen, we werden voor een voldongen feit geplaatst.  

Met een beetje creativiteit moet het toch mogelijk zijn om voor zo`n grote groep een 

oplossing te vinden die er toe leid dat zij weer van hun sport kunnen genieten? 

 

Inmiddels heb ik dit probleem ook al bij de heer Schoonderwoerd aangekaart maar omdat u 

Welzijn, Volksgezondheid en Maatschappelijke zorg in uw portefeuille heeft dacht ik dat het 

geen kwaad kan om ons probleem ook eens onder uw aandacht brengen. 

 

Met vriendelijke groet, 
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